
 

 

Verslag ledenvergadering Buurtbusvereniging Walcheren d.d. 6 november 2021. 

 

 

Opening.  De voorzitter opent de vergadering en memoreert dat het alweer 2 jaar geleden 

is dat we met elkaar in De Fontein zaten. 7 leden zijn niet aanwezig. 

 

Mededelingen.  

- in het met de agenda rondgezonden overzicht van de reizigersaantallen zitten wat 

rekenkundige fouten en verwerkingen; 

- doordat enkele van “onze” busjes in de weekenden gebruikt worden op de lijndiensten 

kunnen ze niet schoongemaakt worden: Gerard is dus geëxcuseerd; 

- de begroting 2022 geeft geen aanleiding tot vragen/opmerkingen;   

- Ton verwijst naar de discussie inzake de verplaatste halte bij de HAP-Veerse Poort. 

Voorlopig lijkt de meest praktische oplossing een en ander zo te laten als afgesproken, 

maar wel praktisch om te gaan met wensen van buspassagiers om “net even  op een 

andere plek” in/of uit te stappen; 

- als nieuw aanwezig lid stelt Frans Pieterse zich voor;   

- Hans attendeert op enkele omleidingen de komende tijd.  Een omleiding in Aagtekerke 

zal hij nog via de mail nader toelichten. 

 

Verslagen. 

- het verslag van de ledenvergadering d.d. 20 juli j.l. wordt goedgekeurd; 

- het concept-verslag van de vergadering van de Zeeuwse BBV’s wordt voor 

kennisgeving aangenomen. 

 

 

      Herbenoeming voorzitter.  De huidige voorzitter Marjam te Roller heeft te kennen   

      gegeven herkiesbaar te zijn. Op de vraag vanuit het bestuur naar de leden of er   

      ook tegenkandidaten zijn is geen reespons gekomen. De conclusie is dat Marjam wordt   

      herbenoemd.  

 

     Delen ervaringen. 

- Ton staat nog stil bij enkele opmerkingen uit de vorige vergadering; 

- over het (niet) schoonmaken van de bussen (zie hiervoor) is contact geweest met 

Connexxion. Cxx heeft aldus Corine toegezegd dat na het weekend de busjes in 

kwestie schoongemaakt zullen zijn; 

- er zal voor gezorgd worden dat er mondkapjes in de bus aanwezig zijn; 

- de afspraak is dat volle prullenbakken aan het einde van de dienst geleegd worden en        

      voorzien worden van een nieuwe afvalzak. Laten we ons daaraan houden a.u.b. ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Rondvraag 

- klachten die gemeld zijn bij de ROV zijn in behandeling. Hoe lang e.e.a. echter kan 

duren is onbekend. Zeer storend zijn o.m. de barsten in de voorruit van de 583-bus; 

- de afstemming qua tijd van lijnbus 52/53 op buurtbus 583 is bijzonder krap. Bij het 

minste of geringste missen de bussen elkaar en lukt een overstap niet; 

- in het op dit moment nog voorlopige nieuwe mobiliteitsplan lijkt de buurtbus “een 

blijvertje” te zijn. 

 

 

       Sluiting   De vergadering wordt gesloten.  Het daarop volgende buffet was weer als     

       vanouds.    

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


